二零一二至二零一三年度

關注中西區上山行人扶手電梯發展工作小組

                               第五次會議                              

	日期
	﹕
	二零一二年九月二十日（星期四）

	時間
	﹕
	下午五時正

(第三次關注中區警署古蹟群及前荷李活道警察宿舍發展工作小組會議後)

	地點
	﹕
	香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓14樓

中西區區議會會議室


議     程(修     訂)
	1. 
	通過會議議程


	2. 
	通過第四次會議紀錄



	3. 
	常設事項：

(a) 監察中環-半山行人扶手電梯的日常運作、維修、優化及
增建

(關注中西區上山行人扶手電梯發展工作小組文件第6/2012號)

(關注中西區上山行人扶手電梯發展工作小組文件第7/2012號)

(b) 監察磅巷行人扶手電梯的發展計劃

(c) 檢討正街行人扶手電梯的工程進度



	4. 
	討論籌辦本年度工作小組的活動



	5. 
	其他事項


	6. 
	下次會議日期


Fifth Meeting of the
Working Group on the Concern over the Development of

Uphill Escalator in the Central and Western District (WG on Escalator)

	Date
	﹕
	20 September 2012(Thursday)

	Time
	﹕
	5:00 pm

(After the Third Meeting of Working Group on Concern over the Development of the Central Police Station Compound and Former Police Married Quarters)

	Venue
	﹕
	Conference Room, 14/F., Harbour Building,

38 Pier Road, Central, Hong Kong



Agenda(Revised)
	1. 
	Adoption of the agenda


	2. 
	Confirmation of the minutes of the Fourth WG on Escalator meeting


	3. 
	Standing items:
(a) Monitoring of the daily operation, maintenance, optimisation and development of the Central-Mid-Levels Escalator
(WG on Escalator Paper No. 6/2012)
(WG on Escalator Paper No. 7/2012)

(b) Monitoring of the Pound Lane Escalator Project
(c) Review of the site progress of Centre Street Escalator Project


	4. 
	Discussion on the activities to be organised by WG on Escalator in this year



	5. 
	Any other business


	6. 
	Date of the next meeting



